
Goedendag  

Wij wonen al jaren met veel plezier in de Kerkstraat  

De laatste jaren is de verkeersdrukte heel erg toegenomen. Er wordt vaak veel te hard gereden. 

Bovendien heeft er recentelijk een behoorlijk ernstig ongeluk plaats gevonden. Zou er een 30 km 

bord kunnen komen? 

Ook, zodra de paaltjes in de doorsteek voor, wat voor reden dan ook, zijn weggehaald, wordt de 

doorsteek gebruikt als kortste weg voor automobilisten. Met alle gevaarlijke gevolgen van dien. Zou 

er een verbodsbord kunnen komen voor auto’s? 

Ons woonplezier hangt ervan af. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 


